



Infantellina Contemporary introduce " Berlin Project"

Collaboration with Monteoliveto Gallery

Berlin 17 aug 2012
(Scroll down for english version)
I-C gallery Berlin

BERLIN PROJEKT
STÄDTE EUROPAS
SEPTEMBER - OKTOBER 2012

Das Projekt CITIES OF EUROPE: Berlin-Projekt: "Expressions of Art (Ausdrucksweisen Der Kunst)" vermittelt Emotionen, Stimmungen und Ideen, welche mittels der Werke einer internationalen Auswahl aufstrebender Künstler kommuniziert werden. Die Präsentation wird durch die folgenden Ereignisse strukturiert werden:

15. September - 03. Oktober 2012
GIANMARIA GIANNETTI
- Wäre ich intelligenter gewesen, wer weiß, was ich erreicht hätte -

Eine ironische Hommage an bekannte Maler,
Seine kleinen Figuren entfliehen den Originalwerken und dringen wie die "Envahisseurs De Toiles" in "Der Anderen" Werke ein.
Einzelausstellung
Eröffnung: 15. September, 18.00 Uhr

05. Oktober - 16. Oktober 2012
LUIGI MONTEFOSCHI und Manuela VACCARO
- Kritik des des stabilen Gleichgewichts -

Verstörende Bilder. Einsamkeit und Entfremdung des Menschen beschränkt auf städtischen und post-industriellen Verfall. Dialog mit Gemälden und Installationen, in denen die Natur primär ist.
Doppel-Einzelausstellung Fotografie und Malerei.
Eröffnung: 05 Oktober, 18.00Uhr

18. Oktober - 31. Oktober 2012
INTERNATIONALE GEGENWARTSKUNST
Gruppenausstellung mit den Künstlern:
Internationale Künstler aus der Türkei, Südkorea, Deutschland, Venezuela, Frankreich, Indien, Italien, Norwegen, USA, Spanien, Schweiz, Japan, Kanada
Ayla AKSOYOGLU - Inkyo BACK - Sieglinde BATTLEY - Karla BLANCHARD - Violaine BLANCHET - Astrid CASTILLO QUESADA - Nandita CHAUDHURI - Cristina CIANCI - Charlotte ENGELHAART - Hilary ENGLAND - José GALLEGO - Nayeon Jasmina HAN - Bokyoung Becky KIM - Asli KUTLUAY - Vito MATERA - Fred MOU - Umeko OKANO - Misoon PARK - VAL - Teresa YOUNG
SPECIAL GUEST Olga ANTONENKO - LAMOUREUX
Eröffnung: 18. Oktober, 18 Uhr

[I] [C]
Infantellina Contemporary
Schlueterstr.68B (Entry Pestalozzistrasse)
10625 Berlin (Berlin-Charlottenburg) Germany
T: 0049 (0)30/75522347

www.infantellina-contemporary.com
info@infantellina-contemporary.com
Infantellina Contemporary on Google+
Infantellina Contemporary on FaceBook
Infantellina Contemporary Channel

EN
Berlin Project 15.09.12 - 31.10.12

The Monteoliveto Gallery (Nice-FR/Neaples-IT) present, in collaboration with Infantellina Contemporary Berlin, the Berlin Project.
The project will be developed in 3 phases.

BERLIN PROJEKT
CITIES OF EUROPE
SEPTEMBER - OCTOBER 2012
The Project CITIES OF EUROPE: Berlin-Projekt: Expressions of Art
"art to express" through works that describe emotions, moods, and ideas able to communicate these feelings through a selection of international emergent artists.
The presentation will be structured through the following events:

September 15 to October 3, 2012
GIANMARIA GIANNETTI
"If I had been more intelligent, who knows where I could be ..." ("Se fossi stato più intelligente chissà dove sarei arrivato...")
Solo exhibition

An ironic tribute to well known painters, his little figurines escape from their ordinary works and, such as "envahisseurs de toiles"• invade "the others"• works
Opening September 15 at 6 p.m.

October 5 to 16, 2012

LUIGI MONTEFOSCHI and MANUELA VACCARO

Punto critico di equilibrio stabile

disturbing images, the loneliness and alienation of man confined to urban and post-industrial decay, dialogue with the paintings and installations where Nature is primary

bipersonal exhibition photography/painting

Opening October 5 at 6 p.m.

October 18 to 31, 2012

INTERNATIONAL CONTEMPORARY ART

Group exhibition with the artists:

International artists from Turkey, South Korea, Germany, Venezuela, France, India, Italy, Norway, USA, Spain, Switzerland, Japan, Canada

Ayla AKSOYOGLU - Inkyo BACK - Sieglinde BATTLEY - Karla BLANCHARD - Violaine BLANCHET - Astrid CASTILLO QUESADA - Nandita

CHAUDHURI - Cristina CIANCI - Charlotte ENGELHAART - José GALLEGRO - Nayeon Jasmina HAN - Bokyoung Becky KIM - Asli KUTLUAY - Vito

MATERA - Fred MOU - Umeko OKANO - Misoon PARK - VAL - Teresa YOUNG

SPECIAL GUEST Olga ANTONENKO - LAMOUREUX

Opening October 18 at 6 p.m.

Pressekontakt

Infantellina Contemporary

Frau Charlotte Stein Infantellina

Schlüterstrasse 68B

10625 Berlin

<http://infantellina-contemporary.com>

info@infantellina-contemporary.com

Firmenkontakt

Infantellina Contemporary

Frau Charlotte Stein Infantellina

Schlüterstrasse 68B

10625 Berlin

<http://infantellina-contemporary.com>

info@infantellina-contemporary.com

Die Galerie Infantellina Contemporary wurde am 18. Oktober 2008 eröffnet. Sie befindet sich direkt am Gendarmenmarkt, dem eleganten Herzen in der Mitte Berlins. Seit 2012 hat die Galeristin neue Räume, in Berlin Charlottenburg in der berühmte Schlueterstrasse ecke Pestalozzistrasse, gegründet. Ziel der Galerie ist es, einen südeuropäischen Sonnenstrahl in die Berliner Kunstszene zu bringen.

Infantellina Contemporary ist die erste Galerie der Hauptstadt gewesen, die 100 Prozent italienische Gegenwartskunst präsentiert. Zur Auswahl stehen neben junger etablierter Kunst die Werke aufstrebender Künstlerinnen und Künstler - innerhalb einer weiten Spanne verschiedenster künstlerischer Techniken.

Infantellina Contemporary Gallery [I] [C] ist vom Anspruch der Inhaberin, P. Charlotte Stein- Infantellina, geprägt, in einem realen Ausstellungsraum eine Kommunikationsplattform zu schaffen, um - nach sachgerechter Vorauswahl von Künstlern und Kunstwerken - eine lebhafte Interaktion zwischen Sammlern, Institutionen und Künstlern zu ermöglichen. Infantellina Contemporary Gallery [I] [C] bewahrt hierbei organisatorische Flexibilität, was sich nicht zuletzt in der Programmweiterung internationalen Special-Guests.

Der Ausgangspunkt für die Wahl der vertretenen Künstler besteht, fast ausschließlich, aus jungen, selbst wenn schon in der Szene bekannten, italienischen Künstlern und vor dem Durchbruch befindlichen Talenten und umspannt die verschiedensten künstlerischen Techniken. So verwirklicht Infantellina Contemporary Gallery [I] [C] den Ehrgeiz, als Brutstätte der Stars von morgen zu agieren, ihre Besucher durch Ansprache mittels neuer und zeitgenössischer künstlerischer Ideen emotional zu berühren oder auch "nur" einen Moment der Ruhe und Inspiration zu ermöglichen.

Wir laden Sie ein, an diesem Abenteuer teil zu haben, mit uns gemeinsam einen Blick in die Zukunft zu werfen, zu diskutieren und sich selbst eine Meinung zu bilden, welcher Künstler - oder welche Künstlerin - den Olymp erklimmen wird.

[I] [C]

Infantellina Contemporary Gallery

Schlüterstr. 68B (Eingang Pestalozzistrasse)

10625 Berlin (Berlin-Charlottenburg) Germany

T: 0049 (0)30/75522347

www.infantellina-contemporary.com

info@infantellina-contemporary.com

En

Infantellina Contemporary opened on October 18th, 2008 and is located at Gendarmenmarkt, the elegant district in the heart of Berlin. In 2012 the gallerist founded a new gallery in the well-known Schlueterstrasse/Pestalozzistrasse in Charlottenburg. The gallery's aim is to bring a warm South-European sunray into Berlin's art scene. I-C ist the first one and only Berlin gallery featuring 100% Italian contemporary art.

In our comprehensive and selective exhibition program, we offer to an international audience, a selection of artworks by young established artists as well as new up and coming talents, active in different media, with an eye for experimentation. I-C has, moreover, the ambition to foster the artists' wish to bring forth fresh and contemporary concepts capable of both challenging the spectator emotionally, and supplying interesting impulses - or merely visual satisfaction - so as to showcase the fine products of the Italian art scene.

In the city that - in the last few years - has arguably become the symbol of the contemporary art scene, Infantellina Contemporary wishes to represent a cluster for all lovers of Italian art. Thanks to I-C, the Italian art tradition and the city of Berlin come to merge into an explosive mixture.

Infantellina Contemporary Gallery [I][C] is a gallery born from the requirement of the owner, P. Charlotte Stein-Infantellina, of having a real exposition space, creating a platform to carry forward a positive message, through the choice of the artists and the selection of the works, stimulating the active interaction with collectors, attaché's to the activities, institutions and artists also.

Infantellina Contemporary [I][C] gushes from the star of the aesthetic and organizational flexibility; the departure point consists in proposing, nearly exclusively, young even if asserted, Italian artists and a selection of emergent Italian talents, spacing between the several artistic techniques, and additionally special-guests with international provenance.

Infantellina Contemporary [I][C] has the ambition, being the birthplace of tomorrows stars, to give them a chance to be able to explain fresh and contemporary concepts that can involve the spectator emotionally, supplying reflection cues and - on the other hand - just simple visual satisfaction. Having a vision projected towards the future rather than to describe plans realized in past, we prefer to invite you to estimate personally, and hope you'll follow us in this different adventure and maybe the next artist on his way to the Olymp.

[I][C]

Infantellina Contemporary
Schlueterstr.68B (Entry Pestalozzistrasse)
10625 Berlin (Berlin-Charlottenburg) Germany
T: 0049 (0)30/75522347

www.infantellina-contemporary.com
info@infantellina-contemporary.com



GalleriaMonteoliveto

NAPLES – NICE

present



berlin-projekt city of europe

SEPTEMBER 15 to OCTOBER 3, 2012

Gianmaria **GIANNETTI**

Solo exhibition

OCTOBER 5 to 16, 2012

Luigi **MONTEFOSCHI** • Manuela **VACCARO**

Bipersonal exhibition **photography/painting**

OCTOBER 18 to 31, 2012

International Contemporary Art

Group exhibition

INFANTELLINA CONTEMPORARY - Schlueterstrasse, 68B - D - 10625 - BERLIN - Germany